
 

Referat - Skolebestyrelsesmøde 

 
Sted: M.C. Holms Skole, Personalerummet 
 
Dato: 31. januar 2023 
 
Tid: 17:00 – 19:00 
 

 
Mødedeltagere: 
Forældrerep. Louise Bro Pedersen (formand) 
Forældrerep. Mia Gehlert (næstformand)  
Forældrerep. Pia Hvidtfeldt Larsen  
Forældrerep. Nina Øvig Sander  
Forældrerep. Mette Camilla Brøndberg Holst 
Forældrerep. Mette Balle Hermansen  
Forældrerep. Amalie Sandholm Christensen 
Medarbejderrep Marianne Torbensen  
Medarbejderrep. Trine Frøslev 
Viceskoleleder Vinni Dalgaard  
Pædagogisk Leder Signe Krog Pedersen  
Skoleleder Line rask Abildgaard 
 
Afbud:   
Mia Gehlert 
Trine Frøslev 
 

Punkt  Noter til punktet Ansvar 

1. M. C. Holms Skoles SFO 
 

- Kvalificering af mål og rammer for SFO inkl. 
drøftelse af Vision for SFO 
Der er i SFO-teamet lavet en revidering af Mål og 
Rammer for SFO.  
Der tilføjes hvilket alderstrin, vores tilbud er for. 
Derudover tilføjes også, om der tilbydes lektiecafé 
(det gøres der ikke for nuværende). 
Årshjulet for SFO justeres årligt. 
Signe gennemgår bilaget og der gives feedback 
herpå. 
Det aftales, at vi evaluerer SFOens årshjul samt Mål 
og Rammer årligt i marts måned. 
- Drøftelse af: Hvordan gør vi SFO attraktiv for de 
ældste elever?  
Det har været drøftet på et personalemøde i SFO-
teamet. Pt. er der klubtilbud for de ældste børn 
mandag og tirsdag eftermiddag for de tilmeldte 
børn på 2. og 3. årgang. Der er 30 børn tilmeldt SFO 
fra 3. årgang. 
Der har hidtil desværre ikke været mulighed for at 
lave et SFO-modul, som retter sig mod et klubtilbud. 

Signe 



 
Line undersøger på forvaltningen, om ønsket om et 
klubmodul kan blive til virkelighed. 
 

2. Antimobbestrategi 
 

Orientering om lovgrundlaget for den nationale 
klageinstans mod mobning.  
Lovgrundlaget for den nationale klageinstans hører 
under Dansk Center for undervisningsmiljø. I 2017 
kom der krav om, at alle skoler skal have en 
antimobbestrategi. 
Vores aktuelle antimobbestrategi er lidt lang.  
Antimobbestrategien arbejder personalegruppen 
med, hvorefter den kommer til drøftelse i 
Skolebestyrelsen. 
Drøftelse:  

- hvad er formålet og mål med skolens 

Antimobbestrategi?  

- Hvad er styrker og evt. svagheder ved den 

nuværende antimobbestrategi? 

- Er der grundlag for at opstarte en proces med 

ændring af den nuværende antimobbestrategi?   

Line 

3. TidligSFO Orientering om årets TidligSFO – så langt er vi nu.  
Vi har pt. 69 børn tilmeldt. 
Vi er påbegyndt overleveringsmøder med 
børnehaverne. Grupperne til TSFO laves i uge 9. 
Der laves udvidede overleveringer på børn. 
Børnehaverne og forældrene benytter sig af Hjernen 
& Hjertet til overleveringsmateriale. 
Besøgsdagene fra børnehaverne er så småt i gang. 
Musicalen er også under forberedelse. Den afholdes 
for skolens vedkommende for 21. gang. 
 

Signe 

4. Budget 2023 Drøftelse af skolebestyrelsens prioriteringer for 
budgetår 2023 forud for budgetlægningen.  
 

- Hvilke områder af driftsbudgettet skal prioriteres?  

- Eksempler:  

o Indretning i SFO 

o Udvikling af udendørs læringsmiljø 

o Udvikling af Makerspace 

o Indretning/ udvikling af faglokaler 

o Skolens samling af undervisningsmaterialer 

o PLC - udlånsbibliotek 

o Omlagte dage/ traditioner 

Line 



 
Forud for ledelsens udarbejdelse af regnskabsårets 
driftsbudget vil en drøftelse med bestyrelsen kunne give os en 
mulighed for at prioritere i overensstemmelse med 
bestyrelsens perspektiver.  
Bestyrelsen ønsker at prioritere Udvikling af udendørs 
læringsmiljø. 
 

 

5. Generel orientering om 
skolens drift 

Herunder orientering om:  
- Emneuge 

- Åbent Hus d. 2. februar 

- Skolefest 

- Fastelavn 

Vi har emneuge i indeværende uge med M. C. 
Holmstrup som tema indeholdende et stort udvalg 
af butikker. Der afholdes Åbent Hus på torsdag med 
mulighed for at besøge de arbejdende værksteder. 
Skolefesten afholdes torsdag i uge 6 og vi holder 
fastelavnsfest mandag i uge 8. 
 
Der har været en del driftsmæssige ændringer 
grundet de personalemæssige justeringer fra før jul. 
 
 

Line 

6. Drøftelse af evt. 
forældrehenvendelser 

Der har været en henvendelse fra forældre ang. 
børn i Savannen, som oplever trængsel på gangene 
mellem kl. 7.50 og 8.00. Forældrene opfordres til at 
rette henvendelse direkte til skolen. 
Kan der i madordningen laves rugbrødsmadder 
uden smør? Det tages med under evaluering af den 
nye madordning primo 2023. Her og nu rettes der 
henvendelse til klasselæreren herom. 
 

Alle 

7. Kommende 
bestyrelsesmøder 

28/2  
28/3  
2/5  
30/5 
20/6 

 

8. Evt.  Medlemmer af Skolebestyrelsen: 
Der vælges en ny medarbejderrepræsentant på det 
næstkommende personalemøde. 
Madordningen: 
Der er meldt 28 børn fra madordningen i den nye 
form. 
TSFO: 

Alle 



 
Vi skal have en evaluering af overgangen fra 
børnehave til skole i såvel et fagligt som 
forældreperspektiv. Punktet kommer på et 
skolebestyrelsesmøde efter sommerferien. 

9: Godkendelse af referat Godkendt. Alle 

 


